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英语写梦想作文格式范文 第一篇Everyone may have his own dream. Someone may want to be rich, someone may want to be beautiful, and someo...
英语写梦想作文格式范文 第一篇
Everyone may have his own dream. Someone may want to be rich, someone may want to be beautiful, and someone may waant to have power. But I’m different from them. My dream is special. I want to have a pair of wings. Because I want to fly in the sky，I like the feeling of freedom.
If I have a pair of wings，I’m sure it will be very wonderful. I can fly below the blue sky with the birds. I can enjoy the music of birds’. I can fly across the cloud and the small wind will blow past my face. The feeling must be the same as that my mother caresses me.
I can fly over the sea, below the rainbow, through the forest I can see all the wonderful view. But I know that it will never be uteri have another instead. I want to have a fly of my own. The plane must be very small and light. It has to carry only one person. It can fly by wind or sunshine. It can fly for a very long time. And the important thing is that it must be very save.
I’m sure I can have this plane some day. And I can have fly to everywhere I want.
英语写梦想作文格式范文 第二篇
I have a dream, my dream is to be an English teacher. The reason of this is I like English, and also I like my English teacher very much, so I want to be an English teacher as him. I will love my job, and love each of my students. I will teach my students very well, and tell them many interesting stories and teach them to learn beautiful English songs. In order to achieve my dream, I think I should start from now on. First of all, I should learn hard, not only English, but also other subjects. I need to go to college to get a good education. Next, I should learn how to communicate and get along well with other people, especially children. Then, I will watch and learn my teachers\' teaching methods and skills in teaching......I hope my dream will come true.
我有一个梦想，我的梦想是当一名英语老师。原因是我喜欢英语，我也喜欢我的英语。
我非常喜欢英语老师，所以我想当一名英语老师。我会热爱我的工作，热爱我的每一个学生。我会教我的学生很好，告诉他们许多有趣的故事，教他们学习美丽的英文歌曲。为了实现我的梦想，我想我应该从现在开始。首先，我应该努力学习，不仅英语，而且其他科目。我需要上大学才能得到良好的教育。其次，我应该学会如何与他人交流，尤其是孩子。然后，我将观察和学习我的老师的教学方法和技能的教学。我希望我的梦想成真。
英语写梦想作文格式范文 第三篇
I want to be a teacher when I listen to my teacher carefully. I think I can be a teacher when I grow up. I can help many students learn things well. I can play with my students, too. So we are good friends. I want to be a doctor when I see many doctors save their patients. To be a doctor is really great. I think I can be a doctor when I grow up. Then I can help many people out of danger. I will be the happiest girl in the want to be a reporter when I watch TV every evening. We can get lots of important information from them. They make the world smaller and also make us happy. I would like to be a reporter when I grow up. And I can learn a lot about China and the other countries around the world. I can meet many superstars as well. I have lots of dreams.
I think my dreams can e true one day, because there\'s an old saying xxxwhere there is a will,there is a way.xxx
英语写梦想作文格式范文 第四篇
As we all knoweverybody had his/her own dream.
Some dreamed to be a scientistothers had the dream becoming a star or even a president. HoweverI was dreaming to be a teacher when I was a little young boy. As far as I knewteachers were respected by people and they also had a high state of society as well as a farewell salary. Teachers were an honored career although they were hard working.
All in all I dreamed to be a teacher no matter what problem I met and how difficult the situation was.
英语写梦想作文格式范文 第五篇
Everyone has their own dreams, I am the same.
But my dream is not a lawyer, not a doctor, not actors, not even an industry. Perhaps my dream big people will find it ridiculous, but this has been my pursuit! My dream is to want to have a folk life! I want it to become a beautiful painting, it is not only sharp colors, but also the colors are bleak, I do not rule out the painting is part of the black, but I will treasure these bleak colors! Not yet, how about, a colorful painting, if not bleak, add color, how can it more prominent American? Life is like painting, painting the bright red color represents life beautiful happy moments. Painting a bleak color represents life difficult, unpleasant time.
You may find a flat with a beautiful road is not very good yet, but I do not think it will. If a person lives flat then what is the point? Life is only a short few decades, I want it to go Finally, Each memory is a solid.
英语写梦想作文格式范文 第六篇
I think different people has different dream .What about you?To be a doctor or a singer and some I only want to be happy .I am very sad because I didn\'t get high score in this exam .I think it is too difficult for me .But no one can understand me .I didnxxxt smell after that exam .I really want to be happy ,and I can study hard.
I believe my dream will come true.
英语写梦想作文格式范文 第七篇
In my mind, everyone shall have his own dream. I think that having a dream means that we have an idea, and then we will do all the things to achieve the target. As long as we have a goal to be realized, we won’t be blind at least.
My dream is to become a successful stateman, helping those people who need help with their rights. Of course, to be a good stateman is very difficult, but I will do whatever I can do to keep everyone satisfied. That\'s my dream. I want to try my best to help the poor sick people of our country. China is a developing country which needs good stateman,especially in the countryside and distant villages.
Now I’m a junior student on Grade One, My dream is also that although at present I’m good at study, I’ll still try my best to be the study winner. Now everything I do is close to my dream. I feel life is fill with hope and is colorful, and I have enough confidence to realize my dream.
在我心目中，每个人都应当有自己的梦想。我认为有一个梦想就是我们有一个想法，然后我们将尽一切事情以达到目标。只要我们有一个目标得以实现，我们不会盲目至少。
我的梦想是成为一个成功的志愿者，帮助那些需要帮助的人。当然，做一个好是非常困难的，但我会尽我所能做到让所有人满意。这是我的梦想。我要尽我所能来帮助我国贫困病人。中国是一个发展中国家，需要有良好的志愿者，特别是在农村和偏远的乡村。
现在我已经是上初中一年级学生，也是我的梦想是，虽然目前我很善于学习，我还是会尽我最大努力，来做这项工作的.赢家。现在我所做的一切是接近我的梦想。我觉得生活是充满希望，是丰富多彩的，我有足够的信心去实现我的梦想。
英语写梦想作文格式范文 第八篇
Many people say that dream is only the thing for children to have. But in my opinion, each of us in the world should have his or her dreams all through the life. With a dream, you can fly further; with a dream, you will be stronger; with a dream, you will be successful easily.
When I was young, I showed a great interest in cars. My father bought me a lot of model cars, and I even consider them as part of my life and I take good care of them all the time.
As time goes by, there are a lot of changes around me, but my love of cars doesn’t change at all. I often dreamed of becoming a worker in Ferrari’s factory. Ferrari, which I believe is not strange to many auto fans, is a famous car manufacturer in Italy. Red is a representative color for Ferrari. In my eyes, red represents speed and enthusiasm.
One day, if I really become a worker in Ferrari’s factory, I will put my whole heart into my work. I will try my best to design and produce new cars. Hearing the purr of a car engine, I would feel very happy. Maybe these are impossible, but I always believe where there is a will, there is a way.
很多人说,梦想是唯一的孩子。但在我看来,我们每个人在世界上应该有他或她的梦想的生活。进一步与一个梦想,你能飞的时候,一个梦想,你就会更强,梦想,你会成功的。
当我年轻的时候,我在汽车表现出极大的兴趣。我父亲给我买了很多模型汽车,甚至我认为他们是我生活的一部分,我好好照顾他们。
随着时间的流逝,我周围有很多的变化,但我对汽车的热爱并没有改变。我经常梦想成为一个工人在法拉利的工厂。法拉利,我相信不是奇怪的许多汽车迷,是一个著名的意大利汽车制造商。红色是法拉利的代表颜色。在我眼里,红色代表速度和热情。
有一天,如果我真的成为一个工人在法拉利的工厂,我将把我的全心投入到我的工作之中。我将尽我最大的努力设计和生产新汽车。听到汽车引擎的咕噜声,我将感到非常高兴。也许这是不可能的,但是我总是相信有志者事竟成,有一种方法。
英语写梦想作文格式范文 第九篇
Different people have different dreams. Some people dream of making a lot of money. Some people dream of living a happy life. Some people dream of being famous. Some people dream of going abroad and so on. I have a dream，too.
When I was in school my teacher asked me what I want to be in the future I had no idea at the time because I didn’t think about the question before now I have my dream I have figured out what I want to be in the future I want to be a teacher. This is my future ideal career being a teacher not only fulfills myself I also can implant my knowledge to my students. When I look at my teachers I adore them so much they learn so much knowledge they can help us learn better whenever we have questions they can answer us immediately. I want to be one of them when I grow up so I must study hard now.
英语写梦想作文格式范文 第十篇
millionaires overnight. Others want to be famous, dreaming of suddenly jumping to great fame. I have a lot of dreams,too. When I was a young girl, I dreamed of becoming a scientist like Hua Luogen in , I knew very well that I could not succeed without painstaking efforts. So I studied hard in the middle school and college in order to attain my graduating from college, I found a job as a I was very busy with teaching, I never gave up my goal. I read a lot of books to get more knowledge. I made experiments to practise and apply what I had learnt from the books. Sometimes, I was so deeply indulged in my research that I forgot my meals and time. Now I have made great progress. Several of my research papers have been published. The methods proposed in my papers have been proven to be valuable for the solution of some problems. I am very ladder of becoming a scientist is still far ahead, but I have climbed the first rung anyway
英语写梦想作文格式范文 第十一篇
Since I was young I like to draw beautiful lines color can turn everything into eternity.
At the age of six my mother gave me a box of color lead they are lovely and naughty was deeply loved by me. To bear in the mind of the excited take them in some simple pencil on the paper. Can I draw a lovely big rooster for it the beauty of the colorful wings; I can draw upon a rank grass for their colors.
And now I found a simple black and white ash is enough to make me move. The straight and curved lines with a pencil point is dancing on the paper! My pen in the hand on the paper draw my future to make my dreams.
英语写梦想作文格式范文 第十二篇
Now I want to say something about my dream. What is my dream? I often ask myself. In my mind, everyone shall have his own dream. I think that having a dream means that we have an idea, and then we will do all the things to achieve the target. As long as we have a goal to be realized, we won’t be blind at least.
My dream is to become a successful doctor, helping those sick people and saving their lives. Of course, to be a good doctor is very difficult, but I will do whatever I can do to keep everyone healthy. Thats my dream. I want to try my best to help the poor sick people of our country. I want to let them have an opportunity to receive excellent treatments for their illnesses without having to pay much or just enjoy them free. China is a developing country which needs good medicine and good doctors, especially in the countryside and distant villages.
Now I’m a junior student on Grade One, all my classmates and I are working hard. We all know that the entrance exam of high schools coming in the year of 20xx is a big challenge for us, so we must study harder and harder in order to go to a good high school. Thus after we finish our senior high school, we are able to go to a good university. Finally, we can find a good job in society.
My dream is also that although at present I’m good at study, I’ll still try my best to be the study winner. Now everything I do is close to my dream. I feel life is fill with hope and is colorful, and I have enough confidence to realize my dream.
I know that fantasy is something hard to realize, but dream can. I’ll work hard for my dreams, I’ll never give up.
每个人都有一个梦想。
现在我想说一些关于我的梦。我的梦想是什么?我经常问自己。在我的脑海里，每个人都有自己的梦想。我认为有一个梦想意味着我们有一个想法，然后我们会做所有的事情来实现目标。只要我们有一个目标要实现，我们就不会盲目。
我的梦想是成为一名成功的医生，帮助那些生病的人，挽救他们的生命。当然，做一个好医生是非常困难的，但我会尽我所能做的，以保持每个人的健康。这是我的梦想。我想尽力帮助我们国家的穷人。我想让他们有机会接受良好的治疗，为他们的疾病，而不必付出太多，或只是享受他们的自由。我国是一个发展中国家，需要良好的医药和医生，特别是在农村和偏远的村庄。
现在我是一年级的学生，我所有的同学和我都在努力工作。我们都知道，20xx年来的高中入学考试对我们来说是一个巨大的挑战，所以我们必须努力学习，努力去上一个好的高中。因此，在我们完成我们的高中，我们可以去一个好的大学。最后，我们可以找到一份好的社会工作。
我的梦想是，虽然目前我很擅长学习，我还是会尽我最大的努力成为学习者。现在我所做的一切都接近我的梦想。我觉得生活充满希望，是丰富多彩的，我有足够的信心实现我的梦想。
我知道幻想是一件很难实现的事情，但是梦想可以。我会为我的梦想努力工作，我永远不会放弃。
英语写梦想作文格式范文 第十三篇
Since the childhood I had a beautiful dream. The dream is that I will become a traveler and I can travel all over the world.
As a traveler, I want to dash away in Africa\'s vast grasslands, playing with the wild animals there, such as chimpanzees, elephants and zebras. I dream of crossing the Sahara desert, to explore the secrets of the ancient pyramids in Egypt. I have a dream that one day I can hang out on the gold coast in Australia . Perhaps one day, I walk in the ancient streets of Europe, to feel the sacred Christian culture. Maybe one day, I stayed at a small island in the Pacific Ocean, to feel the charm of sunshine beach. Through the travel, I can learn different languages and local culture. And I can broden my horizon, it’s good for my growth.
Although the dream is difficult to come true, and it requires a lot of money and energy, but it\'s only a beautiful dream for me. So I will try my best to make my dream came true.
英语写梦想作文格式范文 第十四篇
Everyone has a dream, everyone dreams of each has its own characteristics.
My dream is to become a singer. Astronauts ya-ping wang\'s dream is when astronauts, soaring in the sky, after a test, 1 on 1 June 20_ live at 38 points, 5 ya-ping wang realized their dream. Dream is all the motivation, if did not have the power, then you will always be stepped in situ, power will let you constantly burning inner small universe, you want a perennial desire for a better life. Dream, can let you are not afraid of wind and rain, l fearless risk, keep moving forward.
Dancers Liao Zhi lost her legs in an earthquake, also lost daughter, hospitalized for 4 months, finally can was released from the hospital, but she must take prosthesis, thought it won\'t pain again, but she never thought with prosthesis is how much pain. Back to the home, want to go to the Wc, and calling to dad, mom, called for a long long time no one her. She remembered that mom and dad might not be home, so, she endured the pain with the prosthesis to the toilet. Just walked into a toilet and a load into the toilet, the hair is wet, look in the mirror before their mess, she decided to practice, have not yet learned to walk just learn to dance, in order to dream hard practice for six, seven years.
This reminds me of the dishes during the summer vacation, didn\'t stick to quit a few days. Will insist on a dream, the realization of the dream is not, make track for to dream on the road requires effort and sweat, and tears. In to abandon, do not give up. Vocabulary, dream, how beautiful dream, only constant efforts, constantly insist, to be courageous ya-ping wang, Liao Zhi insisted.
每个人都有一个梦想，每个人的梦想都各有特色。
我的梦想是当一名歌唱家。宇航员王亚平的梦想是当上宇航员，在天空中翱翔，经过一番的考验，就在20_年6月1住1日5时38分，王亚平实现了自己的梦想。梦想就是一切前进的动力，如果没有了动力，那你将永远的踏步走在原地，动力会让你不断的燃烧内心的小宇宙，激发你对美好生活向往生生不息的渴望。梦想，会让你不惧风雨l，无畏风险，不断前进。
舞蹈家廖智在一次地震中失去双腿，也失去了女儿，住了4个月的医院，总算可以出院了，但她必须带假肢，本以为不会再痛苦了，但她万万没有想到带假肢是有多么痛苦。回到了家，想上Wc，便叫爸爸，妈妈，叫了很长很长时间都没有人理她。她才想起爸爸妈妈可能不在家，于是，她忍着痛苦带着假肢走向了厕所。刚走进厕所便一头载进了马桶，头发也湿了，看着镜子前狼狈的自己，她便下定决心苦练，还没有学会走路就学会跳舞，为了梦想苦苦练习了六，七年。
这让我想起了在暑假里洗碗，没坚持几天就放弃了。有梦就要坚持，梦想的实现并非一朝一夕，追来梦想的道路上需要付出努力和汗水，甚至泪水。在抛弃，不放弃。梦想，是多么美好的词汇，梦想，只有不断的努力，不断地坚持，才能拥有王亚平的勇敢，廖智的坚持。
英语写梦想作文格式范文 第十五篇
Each people all have own dream, of course, I was no exception, some people want to be scientists, some people want to be an inventor, there are people who want to be a writer, while I want to be a teacher.
If I really became a teacher, I would make a good teacher and students, as long as one has the time I to be with them happily.
If, I really became a teacher, I\'m doing a bee classmates door friends good teacher, as long as there is a time, and they talk together, let them to know that they are interesting things to say it together.
If, I really became a teacher, I would make a fine good teacher, students progress, I will praise him and reward him some stationery, let him do it again. If, who is learning a step backwards, I will let him not to lose heart excitation.
If, one day, I really became a teacher, I would like I said: do a student into a mix of students, bee intimate friends, reward points good teacher.
英语写梦想作文格式范文 第十六篇
Everyone has his dream. My dream is to be a famous journalist in the future.
When I grow up, I\'m going to be a journalist. Next year, I\'m going to write articles for magazines and newspapers. I\'m going to a university in Beijing after senior school. Maybe I\'m going to find a part-time job and save some money. Next, I\'m going to work for a TV station as a journalist. Then I\'m going to travel all over the world.
What is your dream in the future? Would you like to tell me ?
英语写梦想作文格式范文 第十七篇
我有一个梦想，那就是我的设计师梦，我常为我家门前的空地想着，要是能设计一个空中花园该有多好啊!
有一天晚上，在梦中我成为了一位设计师，设计了我家的空中花园。我设计的花园一共有五层。
第一层设计一个花园。里面种上月季，百合，还有一年四季开放的菊花。第二层种着奇异草，还有一种非常知名的小草，那就是舞草。听说这种舞草只要“听”到优美的音乐，就会跳起舞来。第三层设计一个动物园，里面养着我最喜欢的小猫小狗，和小兔等等。第四层造一个大型水池，里面养着鱼，虾。第五层再设计一个大喷水池，每当乐曲想起，喷水池里就能喷出高低不同的水柱，再配上五颜六色的彩灯，多迷人呀!
我的梦想啊!好疼啊!原来是自己跌下了床，梦也跌醒了，不过没有关系。明白现在我只要能好好学习，长大后肯定能实现我美丽的梦想，才能设计出这么美丽的空中花园!
I have a dream, that is the designer I dream, I often for my door open thought, if I could design a sky garden should have much good!
One night, I became a designer in a dream, my sky garden is designed. I designed the garden has a total of five layers.
The first layer design a garden. Inside a Chinese rose, lily, and chrysanthemum open all the year round. The second kind of singular grass, there is a very famous grass, grass that is dance. Heard that this dance grass as long as the xxxlistenxxx to the beautiful music, dancing. Inside the layer 3 design a zoo, with one of my favorite kitten doggie, and rabbit and so on. The fourth layer to build a large pool, raised in fish and shrimp. Fifth floor to design a big fountain, music every time remind of, fountain can gushing water of high and low, deserve to go up again the colorful lights, how charming!
My dream! Good pain! It is his fall out of bed and dream also fell awake, but it doesn\'t matter. Understand now I want to be able to study hard, grow up is sure to realize my beautiful dream, to design such a beautiful sky garden!
英语写梦想作文格式范文 第十八篇
I have a toMartin Luther King’s, my dream is very to be a teacher in the then I can have a two long vacations can travel around the can go America, Canada, New York,New Zealand, Hong Kong, Beijing, Shanghai and so ’s , goingtravel around the world is my I want to go to the moon fortravel.
英语写梦想作文格式范文 第十九篇
Can open a shop when the boss, is the goal of every businessman, is everybody\'s dream.
If I really became a boss, want to open a store, that is, of course, want to open a senior restaurant, developing different creative food every day, let the boss when I try to eat, after my mouth and accreditation, you can share with customers.
So that I can not only meal a day, also can sit on the seat, waiting for everyone to taste my food, that is what a wonderful thing!
When a senior restaurant boss, eat every day to make money, eat fat, long like a maitreya, I am also willing to.
My goal is to introduce the world\'s top chefs, contacted me this piece of diao mouth, also take care of my loyal customers, how to serve several.
Occasionally can also held a big stomach king game, see who can eat this store large twenty doses of pasta, launched by the first name can be obtained by the house of the prize xxxtwenty doses of pasta to axxx, let the guests can always think of our meals.
Think xxxeatxxx, I came to this shop\'s dream, will make me work harder toward the dreams.
>【参考译文】
能开店当老板、是每个生意人的目标，也是每个人的梦想。
如果我真的当上了老板，要开一间店，那当然就是要开一间高级餐厅，每天开发不同的创意美食，让我这个老板当试吃员，经过我的歪嘴鉴定合格，就可以跟顾客们一起分享。
这样我不仅可以每天饱餐一顿，还可以坐在座位上，等着大家都来品尝我的美食，那是多棒的一件事呀!
当个高级餐厅的老板，每天吃东西赚钱，吃的胖嘟嘟的，长的像个弥勒佛，我也甘愿。
我的目标就是可以引进那全球最顶尖的厨师，嘉惠我这张刁嘴，也照顾我的死忠顾客，多么一举数得。
偶而也可以举办个大胃王比赛，看谁能够吃完本店所推出的二十人份超大意大利面，第一名的人可获得本店所提供的奖品“二十人份的意大利面再来一份”，让客人们可以无时无刻的想起本店的餐点。
想到“吃”，我精神都来了，这个开店的美梦，会让我更加努力朝着梦想前进。
英语写梦想作文格式范文 第二十篇
Everyone has a do never dream of becoming a cool students because I think a cool student is something I won not have. My dream is very simple but it is hard to come true. That is have a good environment.
There are many kind of pollution on our as white pollution, water pollution ,noise pollution and so pollution is much more serious than I can see a lot of dirty river beside my is rubbish in the water and the fish are is more serious,some factories still neglect the environmental rules and throw the waste into the are killing our river!
But we are glad to see that more and more students from all over the world begin to protect the go to different cites and villages to preside more and more people to join their movement. I think we all can join it. Environment will be better and better.
Protecting our environment is our is my dream. I will keep struggling for my dream.
英语写梦想作文格式范文 第二十一篇
梦想是人生的风向标，指引我们前进；梦想是高山上的雪莲，圣洁美丽；梦想是风浪中的小船，载着我们驶向胜利的`变。我也有许多梦想。
Dream is the vane of life, guiding us forward; dream is the snow lotus on the mountain; holy and beautiful; the dream is the boat in the wind and waves, carrying us to the change of victory. I have many dreams, too.
我的梦想是当歌唱家。从小我就对音乐酷爱，每天晚上都会听着音乐入睡。时间长了，我会轻轻跟着哼了。长大之后，我要唱出最动听的歌，让寂寞的人不再孤独。
My dream is to become a singer. I love music since I was a child, and I sleep every night listening to music. For a long time, I\'ll follow you softly. When I grow up, I want to sing the most beautiful songs, so that the lonely people are no longer lonely.
我的梦想是当老师。老师为了培养我们成为人才，半夜改作业，写教案，多么辛苦啊！而且他们受人尊敬，所以我想当老师。长大以后，我一定要帮祖国培养出更多的国家栋梁之材。
My dream is to be a teacher. The teacher in order to train us to become a talent, midnight change jobs, write lesson plans, how hard ah! And they are respected, so I want to be a teacher. Grow up, I will help the country develop more national dongliangzhicai.
最后一个梦想是当画家。和音乐一样，我从小喜爱画画。看到画家画的那些画，每一幅都栩栩如生，都能让人生动地感受到场景的热闹。我长大以后，要画一幅画，表达我对祖国的热爱。
The last dream is to be a painter. Like music, I grew fond of painting. See the painter painted those paintings, each one is lifelike, can let the human life feel the excitement of the scene. When I grow up, I want to draw a picture to express my love for my motherland.
十年后，这些梦想期中有一个定会实现。不管怎样，现在我先好好学习，打好底子，长大之后才有能力实现理想！
Ten years from now, one of these dreams will come true. Anyway, I will study hard, make good foundation and grow up before I can realize my dream!
英语写梦想作文格式范文 第二十二篇
What are dreams? Is going to make track for to find, with dreams, we have the vast blue sky in the heart, a kind of hard teacher, a contribute to the motherland defenders, a great inventor like Edison, a great writer like old grandpa, etc., is a great dream, and my dream just want to be a fashion designer.
Be a costume designer, to match the color of the clothes, costume design, draw the lk of the clothes and so on, do you want to be when I grew up in a special designer, I want to design a four seasons can wear, and can adjust the color of the clothes, the appearance of the telescopic clothes, transform the style of clothes, I also want to design a special wlen sweater, is the standard I do a costume designer.
Ha ha, you must be very surprised, so how novel clothes design, I want to install a temperature adjustment in the dress of the stealth screens, it will automatically adjust according to the temperature of the weather condition, the color will have a multi-function screen, there is a fashion design decorative pattern, and had gd several sets of clothing color, the dress and scaling, can shrink into shorts, grow and shrink, still can slip into various styles, such as dust coat, skirt, the dress is comfortable and tide, I want to make a lot of people do put on my own, after numerous changes, thinking about clothes. Special sweater I to design for children, the outside is full of fluffy, white Snow White, gse feather, hat is full of hair, two balls hanging down, very cute! My dream is to be a fashion designer, a special designers, a wonderful dream!
Dream is to have you to chase that dream, as long as to lk for a gd dream is to a gd future! My dream is so, the design is novel, fashionable clothes, the achievement of the greatest pleasures in my life!
梦想是什么?是要去追去找的，有了梦想就有了心中广阔的蓝天，一个慈祥辛勤的老师，一个为祖国做贡献的保卫者，一个像爱迪生那样伟大的发明家，一个像季羡林爷爷那样的大作家等等，都是一个远大的梦想，而我的梦想只想做一个服装设计师。
做一个服装设计师，要会搭配服装的颜色，设计服装的款式，画出衣服的样子等等，我长大以后要做一个特殊的设计师，我要设计一件四季都能穿，而且能调整衣服的颜色，伸缩衣服的样子，变换款式的衣服，我还要设计一件特别的羊毛衫，就是我做一个服装设计师的标准。
哈哈，你一定很惊讶，那么新颖的衣服怎么设计啊，我想在这件衣服里安装一个调整温度的隐形屏幕，它会自动根据天气的温度情况来调整，色彩会有一个多功能屏，里面有时尚的图案花纹，还有原本配好的几套衣服的颜色，这件衣服还有伸缩功能，能缩成短装，又能缩成长装，还能伸缩成各种款式，有风衣、裙子等，这件衣服既舒适又潮流，我想让许多人穿上我亲手做的，经过无数修改、思考的衣服。特别的羊毛衫我要设计给小朋友们穿，外面全是毛绒绒的，雪白雪白的，都是鹅毛，帽子上全是毛，垂下两个绒球，可爱极了!我的梦想就是当一个服装设计师，一个特殊的设计师，一个美好的梦想!
梦想是要有你来追的，梦想只要去寻找，一个好的梦想就是一个好的未来!我的梦想就是如此，设计新颖、时髦的衣服，成就我一生中最大的乐趣!
英语写梦想作文格式范文 第二十三篇
Everyone has their own dreams 。 Someone wants to be a teacher 。Someone wants to be a singer 。Let me tell you something about my dream。
Well, I want to be a doctor when I grow up 。First，I think doctor is a intersting job and I am interested in it 。And doctor can help people who are illness . I want to help them and make them feel happy . So I must work harder .
What\'s your dream ? Can you tell me？
每个人都有自己的梦想。有的人想做一名老师。有的人想做一名歌手。让我告诉你一些关于我的梦想的事。
是这样的，当我长大后我想做一名医生。首先，我认为医生是个有趣的工作并且我对他感兴趣。 医生能帮助生病的人。我想帮助他们并且使他们快乐。所以我必须更加努力的学习。
你的梦想是什么？你能告诉我吗？
英语写梦想作文格式范文 第二十四篇
Everyone has his dreams. As young students we have many kinds of dreams. These dreams are our China dreams. The dreams can be very big they can also be small. In fact a big dream is made up of many small dreams.
My name’s Li Hong. I also have a dream. I dream of becoming a great scientist. From now on I have to study hard to achieve my dream. I must learn as much as I can. When I meet any difficulty I won’t give it up I must get it over .
I’m sure it’s very important to dream. Some dreams are more realistic others are not. No matter what our dreams are we should hold on to them they can just come true one day.
英语写梦想作文格式范文 第二十五篇
Everyone has his own dream, and each are not identical. My dream is to be a glorious people\'s teacher, use white chalk to impart knowledge, to take care of students with broad mind.
I am the students and teacher in the study, but in life I is of concern to their friends.
I in to the students in the class, must be combined with the content of the textbook, told them one after another interesting story, to fill the whole classroom with laughter. Next class, I will be on time class is over, let the students make full use of the recess this precious ten minutes, to play, go to bask in the sun, let them in a more full spirit to meet the next class.
After class, I rarely few homework, get the kids to recall the knowledge that the day will be ready to go out to play. Let them play in learning, play high school.
I also want to lead the students to observe the secrets of nature in nature: watching ants and how to communication between the ants; See how insects crawling; Take a look what the grass can blossom, which can\'t... Let the students into life, understand the nature.
In order to this dream, I must study hard, do a admirable good teacher in the future.
每个人都有自己的梦想，而且各不相同。我的梦想是当一名光荣的人民教师，用洁白的粉笔来传授知识，用博大的胸怀来关爱学生。
在学习上我是学生们的严师，但在生活上我却是无微不至地关心他们的大朋友。
我在给同学们上课时，一定结合课本的内容，向他们讲述一个又一个生动有趣的故事，让欢笑声充满整个教室。下课时，我一定会按时下课，让学生们充分利用课间这宝贵的十分钟，去玩玩，去晒晒太阳，让他们以更饱满的精神去迎接下一堂课。
课后，我会布置很少很少的作业，让孩子们回忆当天学过的知识就可以出去玩了。让他们在学中玩，玩中学。
我还要带领同学们到大自然中观察自然界的奥秘：看蚂蚁与蚂蚁之间怎样交流;看昆虫们怎样爬行;再看一看哪些小草能开花，哪些不能……让同学们走入生活，了解自然。
为了这个梦想，我一定要好好学习，将来做一名令人敬佩的好老师。
英语写梦想作文格式范文 第二十六篇
我有好多好多的\'梦想，我的弟弟都说我是只多梦虫。
I have many dreams. My brother says I am a dreamer.
我渴望有对翅膀，我要飞到北京看看长城到底有多长；我要飞到拉萨看看那里的天到底有多蓝，布达拉宫究竟有多雄伟。
I want to fly to Beijing to see how long the Great Wall is. I want to fly to Lhasa to see how blue the sky is and how majestic the Potala Palace is.
我渴望成为一名画家，把我国的大好河山，都画下来展现在全世界人面前。我渴望成为一名作家，把我的飞天梦一字不漏地记录下来。
I am eager to become a painter, to show the great rivers and mountains of our country in front of people all over the world. I am eager to be a writer and write down my flying dream without missing a word.
我的梦想太多太多，所以现在要好好学习，长大以后一个一个的来实现我的每一个梦想！
I have too many dreams, so I need to study hard now. When I grow up, I will realize every dream one by one!
英语写梦想作文格式范文 第二十七篇
Everyone has a dream. Now I want to say something about my dream. What is my dream? I often ask myself. In my mind, everyone shall have his own dream. I think that having a dream means that we have an idea, and then we will do all the things to achieve the target. As long as we have a goal to be realized, we won’t be blind at least. My dream is to become a successful stateman, helping those people who need help with their rights. Of course, to be a good stateman is very difficult, but I will do whatever I can do to keep everyone satisfied. That\'s my dream. I want to try my best to help the poor sick people of our country. China is a developing country which needs good stateman,especially in the countryside and distant villages. Now I’m a junior student on Grade One, My dream is also that although at present I’m good at study, I’ll still try my best to be the study winner. Now everything I do is close to my dream. I feel life is fill with hope and is colorful, and I have enough confidence to realize my dream. I know that fantasy is something hard to realize, but dream can. I’ll work hard for my dreams, I’ll never give up.
英语写梦想作文格式范文 第二十八篇
Everyone has a lot of dreams. Some people want to be rich dreaming of becoming millionaires overnight. Others want to be famous dreaming of suddenly jumping to great fame.
I have a lot of dreamstoo. When I was a young girl I dreamed of becoming a scientist like Hua Imogen in future. However I knew very well that I could not succeed without painstaking efforts. So I studied hard in the middle school and college in order to attain my goal.
After graduating from college I found a job as a teacher. Although I was very busy with teaching I never gave up my goal.
I read a lot of books to get more knowledge. I made experiments to practise and apply what I had learnt from the books. Sometimes I was so deeply indulged in my research that I forgot my meals and time. Now I have made great progress. Several of my research papers have been published. The methods proposed in my papers have been proven to be valuable for the solution of some problems. I am very happy.
The ladder of becoming a scientist is still far ahead but I have climbed the first rung anyway.
每个人都有很多梦想。有些人想变得富有，梦想成为百万富翁。有的人想出名，梦想突然获得很高的声誉。
我也有很多梦想。当我还是个小女孩时，我梦想在未来成为一名像华伊莫金的科学家。然而，我非常清楚地知道，我不能成功没有刻苦努力。所以我努力学习在中学和大学，以实现我的目标。
大学毕业后，我找到了一份教师的工作。虽然我是非常繁忙的教学，我从来没有放弃我的目标。
我读了很多书得到更多的知识。我做实验练习和运用我所学到的书本中的知识。有时，我深深地沉迷于我的研究，我忘记了吃饭和时间。现在我已经取得了很大的进步。我的一些研究论文已发表。在我的论文提出的方法已被证明是有价值的解决一些问题。我很开心。
目前看来要实现依然很难，但无论如何我已经迈出了第一步。
英语写梦想作文格式范文 第二十九篇
MyDream Everyone has a dream, but for me,becoming a lawyer might seem like a dream the job can help people when they have difficulies or trouble and I can try my best to make the world fair .I think it will be exciting!
If I become a lawyer,I will be able to make a living by doing something I love,and I can make money for my parents. No one can perdict the future, so I must work hard from now on in order to realise my dream in the near future.
英语写梦想作文格式范文 第三十篇
I have a dream, when I grow up, I want to be a singer.
Since I saw the TV show Supergirl, I was attracted by their wonderful voices, I want to be one of them, singing the beautiful songs, and let people watch at me. I like singing so much now, I will sing now and then, I can remember many songs.
Singing brings me so much happiness.
我有一个梦想，当我长大后，我想要成为一个歌手。
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